
Protokół z posiedzenia zdalnego nr 3/22
Komisji Infrastruktury i Komunikacji Miejskiej

z dnia  14 marca 2022r.
Godz. 19:30

1. W posiedzeniu wzięło udział 4 członków komisji: Bańcerowska Katarzyna,  Dolot Oskar, Malicki Jakub, 
Sznajder Michał.

2. Omówiono sprawy:
• Światła na skrzyżowaniu Hallera/ al. Pracy/ Odkrywców - jeden cykl dla pieszych przekraczających 

Hallera. Pismo przygotuje Michał Sznajder.
• Wyniesione przejścia na Beyzyma, Odkrywców. Odpowiedź na pismo z 2019 przygotuje Katarzyna 

Bancerowska. Beyzyma- pytanie o status, Odkrywców- wniosek
• Przejście dla pieszych przy Cogito- pismo przeredaguje Michał Sznajder pod kątem nacisku na 

bezpieczeństwo pieszych.
• Droga do Przedszkola 96- z uwagi na brak odp. na maila zostanie przygotowane pismo przez Katarzynę 

Bancerowską.
• Osłupkowana Grabiszyńska przy przystanku Fiołkowa- pismo wysłane 19.01- czekamy na odpowiedź.
• Inżynierska- dziury w chodniku- Oskar Dolot przekazał ZDiUM  poprzez formularz zgłoszeń.
• Problem z wyjazdem z Giserskiej na Racławicką- pismo wysłane pocztą, doręczone 7.02 do WIM. 

Czekamy na odpowiedź.
• Podwórko Hallera- oznakowanie jako strefa zamieszkania- czekamy na odp. Mieszkańca jakie jest 

poparcie jego wniosku i jaka była odp. ROMDOM na jego wniosek.
• Blokowanie przejazdu przez Lakierniczą (rodzice odwożący dzieci)  na wysokości szkoły Atut- Janina 

Pławnicka zobowiązała się do rozmowy ze szkołą- Katarzyna Bancerowska spyta czy rozmowa miała 
miejsce i jakie kroki ewentualnie podjęto. Pismo do SM i Policji w sprawie łamania przepisów 
przygotuje Katarzyna Bancerowska.

• Inżynierska- zakaz parkowania po stronie nieparzystej na wys. nr 5-7- odpowiedź WIM kończy temat. 
Parkowanie ogranicza widoczność. Jakub Malicki prześle odpowiedź Stelli Szlucha-Kowalskiej celem 
zaksięgowania w dokumentacji.

• Objęcie zarządem miasta- droga na osiedlu przy Rymarskiej. Wniosek wspólnot. Janina Pławnicka 
zobowiązała się do rozmowy z przedstawicielami wspólnot. Katarzyna Bancerowska spyta na jakim 
etapie jest sprawa.

• Rogatki na torach za stacją kolejową- skrót w stronę Strzegomskiej. Teren leży w granicach osiedla 
Muchobór Mały, zwrócimy się z prośbą o podniesienie tematu, który będziemy wspierać.

• FO- komisja uznała, że zgłoszenie remontu chodnika na Kreślarskiej jako kolejnego tematu z niższą 
rangą jest wskazane.

• Jakub Malicki spytał czy wiadomo kiedy zacznie się remont podwórka Hallera 115-123. Terminu nie 
znamy, można spytać czy Janina Pławnicka jest poinformowana w temacie.

                                          Prowadził:
 Przewodniczący  Komisji- Oskar Dolot

                                                                                                                                

Protokowała:
Katarzyna Bańcerowska


